
Muistio  

Sisäilmaryhmän kokous    
Aika: keskiviikko 13.11.2024 klo 13.00  
Paikka: Teams -kokous   
  
Kokouksen osallistujat:    
Könönen Ville, tekninen johtaja, puheenjohtaja  
Tupala Tarja, kiinteistöisännöitsijä, sihteeri 
Gröning Kjell, rakennustöiden valvoja  
Åman Vesa, rakennustöiden valvoja  
Hyvämäki Kirsi, opetuspäällikkö, poissa 
Kangas Yrjö, työsuojeluvaltuutettu   
Kivikangas Anna-Maria, tilapäällikkö, poissa 
Kohonen Päivi, terveystarkastaja  
Lilja Jori, rehtori, Nummelan koulu  
Rytkönen Merja, työsuojeluvaltuutettu  
Stång Anne, työsuojeluvaltuutettu   
Vainio Taina, varhaiskasvatuspäällikkö  
Suomalainen Sami, Työterveyslääkäri, KUTT 
Venola Simo, puhdistuspalvelupäällikkö  
Roiha Nina , YIT, poissa 
Annastiina Virta. työsuojelupäällikkö,  
Kenneth Lindroos, LUVN 
 

1. Freesi mittaukset: virastotalolla, pajuniityn perhekeskus, Otalampi koulu, 
Vihtijärvellä, Pappilanpellon koululla, huhmarnummi, jokikunta, Nummelan 
kivikoulu, Nummelan koulu, Nummelan terveysasema.  Vihtijärven päiväkoti 

a. Lämpötiloissa päästy selvyyteen ja ilmanvaihto ongelmia saatu kiinni 
b. Ilmanvaihto toimii kunnan kiinteistöissä pääsääntöisesti hyvin 

2. Huhmarnummen päiväkoti ja koulu: uusi jäähdytinlaite on asennettu  
3. Virastotalo: sisäilmatutkimukset: 5.11 ensimmäinen kenttä päivä ja 19.11. 

toinen kenttäpäivä, rakenneavaukset ja näytteet. Ne lähetetään tutkittavaksi. 
Joulukuulla saadaan mahdollisia tuloksia. 

4. Hiidenrannan päiväkoti: otettu näytteitä, Kjell käynyt 9.10, odotetaan vastauksia. 
14.10 sisäilmatutkijan kanssa jätetty loggerit (kaksi viikkoa kerännyt ja siitä 
labraan) ja otettu näytteet,  vastauksia ei vielä ole, tutkimusraportti työn alla. 
Katto tarkastettu ja tarvittavat korjaukset tehdään.  

5. Nummelan terveysasema: - kattokaivo vuotanut, tehty kattokorjaus ja huone on 
otettu käyttöön 

6. Edellisten pöytäkirjojen arkistointi paikka? Ja kevään pöytäkirjojen vienti nettiin 
2024 (huhtikuu-marraskuu välillä ne puuttuvat) 
- edellisen kokouksen pöytäkirja ja tämän kokouksen pöytäkirja viedään 

nettiin. Anne Virtasta pyydetään julkaisemaan. Seuraavassa kokouksessa 
päätetään pöytäkirjan arkistoinnista.  

7. Muut esille nousseet asiat 
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- lukion siivouksen laatuun ei ole oltu tyytyväisiä, toinen laitoshuoltaja aloittaa 
loppusyksyllä 

- Etnun päiväkodista myös tullut palautetta siivouksesta huonosta laadusta:  
L & T:lle palautetta, kiinteistöisännöitsijä hoitaa eteenpäin.  

- Nummelan koulusta palautetta: eräällä on ollut oireilua pitemmän aikaan 
koulun tiloissa, viestiä on laitettu työtervyteen 
 

- Seuraavat kokoukset 
16.1.2025 klo 13–14  
19.3.2025 klo 14–14.30 
7.5.2025 klo 13–14.30 
6.8.2025 klo 13–14.30 
8.10.2025 klo 13–14.30 
10.12.2025 klo 13–14.30 

 

 


